

建设工程学部（单位）刘亚坤 张帝 赴 韩国 国家（地区）参加学术会议（访问）校内公示

应 韩国国立忠南大学国际水资源研究所所长 Kwansue Jung 教授 邀请，我单位 刘亚坤 张帝 拟赴 韩国 国家（地区）进行工作访问（学术交流）。现将该团组拟出访情况公示如下：

一、 出访成员

刘亚坤 教 授 （团长）

张 帝 副研究员

二、出访国家、任务、日程安排、往返航线

出访地区：韩国大田市

出访任务和日程安排如下：

7月8日 离开大连，抵达韩国首尔市

7月8日 离开韩国首尔市，抵达韩国大田市

7月9日-7月10日 参加《第12届国际研讨会：气候变化对亚洲地区旱涝灾害的影响以及 UAV 的相关应用》

7月10日-7月11日 参加《第2届中日韩水科学研讨会》

7月12日 离开韩国大田市，到达首尔市

7月12日 离开首尔市，返回大连

往返航线：大连-首尔-大田-首尔-大连

三、邀请函、邀请单位情况介绍

韩国忠南大学是韩国一流的国立大学，位于韩国大田市（韩国第四大城市），曾被《亚洲周刊》评选为亚洲最优秀的 50 所大学之一，在《泰晤士高等教育世界大学排名》与《QS 世界大学排名》中位列亚洲百强大学之列。应韩国忠南大学国际水资源研究所所长 Kwansue Jung 教授的邀请，我单位刘亚坤教授与张帝副研究员将参加 The 2nd China-Japan-South Korea Water Science Research Forum（第二届中日韩水科学研讨会）与 The 12th International Symposium On “Climate Change and UAV Applications on Floods and Droughts in Asia Region”（第 12 届国际研讨会：气候变化对亚洲地区旱涝灾害的影响及 UAV 的相关应用）。其间，大连理工大学水力学研究所所长刘亚坤教授将与韩国国立忠南大学水资源研究所所长 Kwansue Jung 教授共同签订 MOU（合作备忘录），以加强两个研究所之间的学术交流和研究合作。

May 8, 2018

Prof. Yakun Liu, Ph.D.

School of Hydraulic Engineering, Faculty of Infrastructure Engineering
Dalian University of Technology, Dalian, China 116024

Dear Prof. Yakun Liu,

I am very pleased to inform you that the "12th International Symposium on Climate Change and UAV Application on Floods and Droughts in Asia Region" including the special event "2nd China-Japan-South Korea Water Science Research Forum" will be held from 8th to 12th of July, 2018 in Chungnam National University, South Korea. Thus, I am writing this to invite you to attend this international symposium. The symposium is organized by IWRRRI to continue and strengthen academic and practical cooperation among scientists/scholars, engineers, and government officers in Asia region. Also the symposium is organized to fulfill the agenda of the MOU signed between the organizations of attendees and International Water Resources Research Institute (IWRRRI) of Chungnam National University.

I am really appreciated that you could attend the international symposium in spite of your busy schedule. This symposium can be deemed as the catalyst for future collaborative programs between the both parties. I can guarantee that this will be a fruitful meeting for both parties and you shall not miss the opportunity to participate in this event. As the invited delegates, each member of the delegates has to prepare a presentation related to the theme of this symposium as informed in the previous paragraph. More details related to this symposium will be delivered to you once the program book has been finalized. The invited delegates have to prepare their own travel expenses such as flight tickets. However, hotels and meals as well as transportations during the symposium will be provided by us.

I hope this will serve well for your grant and visa applications. Please do not hesitate to contact me for further inquiry. I am expecting to see you in the symposium on July.

Best wishes,



Kwansue Jung, Ph.D.

Professor, Department of Civil Engineering, Chungnam National University
Director, International Water Resources Research Institute
Vice President, the Society of Smart Water Grid (SWG)
99 Daehangno, Yuseong-Gu, Daejeon, Korea 34134
Tel) +82-42-821- 5675, Fax) +82-42-821-8994, Mobile) +82-10-6327-2569
E-mail) ksjung@cnu.ac.kr

June 1, 2018

Prof. Di Zhang,
Hydraulic Research Institute
School of Hydraulic Engineering, Faculty of Infrastructure Engineering
Dalian University of Technology, Dalian, China 116024

Dear Prof. Di Zhang,

I am very pleased to inform you that the "12th International Symposium on Climate Change and UAV Application on Floods and Droughts in Asia Region" including the special event "2nd China-Japan-South Korea Water Science Research Forum" will be held from 8th to 12th of July, 2018 in Chungnam National University, South Korea. Thus, I am writing this to invite you to attend this international symposium. The symposium is organized by IWRRRI to continue and strengthen academic and practical cooperation among scientists/scholars, engineers, and government officers in Asia region. Also the symposium is organized to fulfill the agenda of the MOU signed between the organizations of attendees and International Water Resources Research Institute (IWRRRI) of Chungnam National University.

I am really appreciated that you could attend the international symposium in spite of your busy schedule. This symposium can be deemed as the catalyst for future collaborative programs between the both parties. I can guarantee that this will be a fruitful meeting for both parties and you shall not miss the opportunity to participate in this event. As the invited delegates, each member of the delegates has to prepare a presentation related to the theme of this symposium as informed in the previous paragraph. More details related to this symposium will be delivered to you once the program book has been finalized. The invited delegates have to prepare their own travel expenses such as flight tickets. However, hotels and meals as well as transportations during the symposium will be provided by us.

I hope this will serve well for your grant and visa applications. Please do not hesitate to contact me for further inquiry. I am expecting to see you in the symposium on July.

Best wishes,



Kwansue Jung, Ph.D.

Professor, Department of Civil Engineering, Chungnam National University
Director, International Water Resources Research Institute
Vice President, the Society of Smart Water Grid (SWG)
99 Daehangno, Yuseong-Gu, Daejeon, Korea 34134
Tel) +82-42-821- 5675, Fax) +82-42-821-8994, Mobile) +82-10-6327-2569
E-mail) ksjung@cnu.ac.kr

四、经费来源和预算

介绍团组出访人员各自经费使用来源，并估算本次出访费用：

经费来源：

经费账号：1102-072272 经费负责人：刘亚坤

经费账号：1102-852022 经费负责人：张 帝

国际旅费：12000 元

住宿费：0 元（对方提供）

伙食费：0 元（对方提供）

公杂费：7500 元

其他费用：16000 元（含签证申请费、保险费等）

合计：35500 元

对上述情况有任何意见，请联系敖梦远。（本单位联系人请各单位自行指定）

电话：84708500

邮箱：aomy@dlut.edu.cn

单位名称：建设工程学部

2017 年 6 月 3 日